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Zápisnica z konferencie FOO FCHPT STU 

konanej dňa 27. 2. 2024 o 13. h. v miestnosti CH16 

 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny, celkom 28 z 32 delegovaných účastníkov, 

t.j. 87,5 % účasť. 

Hostia:  prof. Ing. A. Gatial, DrSc. (dekan FCHPT STU)   

doc. Ing. M. Reháková, PhD. (prodekanka FCHPT STU) 

doc. Ing. B. Lakatoš, PhD. (prodekan FCHPT STI) 

Ing. B. Pastucha PhD. (tajomník FCHPT STU) 

prof. Ing. V. Lukeš, DrSc. (predseda AS FCHPT STU) 

Program: 

1. Otvorenie, privítanie hostí 

2.  Schválenie programu konferencie, voľba mandátovej a návrhovej komisie  

3. Správa o činnosti výboru FOO za rok 2023 a rámcový plán činnosti na rok 2024 

4. Správa o hospodárení výboru FOO za rok 2023 a návrh rozpočtu na rok 2024 

5. Správa revíznej komisie FOO STU za rok 2023 

6. Správa mandátovej komisie 

7. Diskusia  

8. Návrh uznesení 

9. Záver 

1. Otvorenie, privítanie hostí 

• Konferenciu viedol člen výboru FOO FCHPT STU D. Berkeš, ktorý v úvode privítal delegátov 

a hostí konferencie. Predložil program konferencie. 

 2. Schválenie programu konferencie, voľba mandátovej a návrhovej komisie  

• D. Berkeš predniesol návrh na zloženie komisií: návrhová komisia v zložení: M. Hutňan a V. 

Illeová, mandátová komisia v zložení: L. Staruch, Ľ. Krištofíková. Návrhová a mandátová  

komisia bola v navrhovanom zložení schválená všetkými hlasmi prítomných delegátov.   

3. Správa o činnosti výboru FOO za rok 2023  

• Správu o činnosti výboru FOO FCHPT za rok 2023 predniesol novozvolený predseda výboru 

FOO Ing. Aleš Ház, PhD. Konštatoval, že úlohy určené výborom FOO FCHPT v uzneseniach 

z poslednej výročnej konferencie konanej dňa 16.2.2023 boli splnené. Uviedol, že hlavnou 

úlohou dosluhujúceho výboru bolo zorganizovať voľby výboru FOO FCHPT STU na obdobie 

rokov 2023 až 2027, ktoré sa konali 25. – 26. 5. 2023.  
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• predseda A. Ház konštatoval, že nový výbor plynule nadviazal na úlohy a ciele stanovené 

predchádzajúcim výborom. Uviedol, že činnosť odborovej organizácie na našej fakulte po 

riadnych voľbách riadi nový výbor, ktorý začal pracovať v sedemčlennom zložení s trojčlennou 

revíznou komisiou. Zloženie výboru FOO a revíznej komisie FOO FCHPT je nasledovné:  

Predseda : Ing. A. Ház, PhD.  

Podpredseda: doc. Ing. A. Ujhélyiová, PhD.  

Tajomník: Mgr. M. Hadvinová 

Hospodárka : Ing. V. Illeová, PhD.  

Členovia: Ing. L. Staruch,PhD., doc. Ing. D. Berkeš, PhD., prof. Ing. M. Hutňan, PhD.  

Náhradníci : Ing. P. Veteška, PhD., Mgr. M. Haláková, PhD. 

Revízna komisia FOO FCHPT:  

Predseda: A. Švecová - Katulincová 

Členovia: doc. Ing. M. Varíny, Ing. R. Zakhar, PhD. 

 

• Ďalej uviedol zastúpenie členov odborov do jednotlivých komisií, ktoré pracujú na fakulte:   

Sociálna komisia (SK) : Ing. A. Ház,PhD., doc. Ing. D. Berkeš, PhD.  

BOZP a PO : V. Rizman , Ing. P. Veteška, PhD., doc. Ing. D. Berkeš, PhD., prof. Ing. M. Hutňan, 

PhD. 

 Stravovacia komisia (SK) : Ing. L. Staruch,Phd., Mgr. M. Hadvinová, Ing. P. Veteška, PhD., doc. 

Ing. M. Varíny, PhD., Mgr .M. Haláková, PhD.  

Rada mladých pri OZPŠaV : Ing. P. Veteška, PhD;  

 

• Cieľom výročnej konferencie a predkladanej správy je hodnotenie činnosti odborovej 

organizácie a hodnotenie plnenia cieľov za minulý rok. Výbor FOO počas tohto obdobia spolu 

zasadol 11-krát. Na svojich zasadnutiach sa zaoberal riešením aktuálnych otázok a problémov 

vyplývajúcich z činnosti fakulty i OZ PŠaV (Odborové združenie pracovníkov školstva a vedy), 

rozpracovaním uznesení výboru UOO STU, Rady OZ PŠaV Slovenska a výborov združenia VŠ 

a PRO, návrhmi na formuláciu znenia Kolektívnej zmluvy (KZ)STU, kontrolou plnenia KZ STU, 

prípravou a uzavretím Špecifického doplnku FCHPT ku KZ STU, pripomienkovaním materiálov 

vedenia fakulty určeným na diskusiu akademickej obce, informáciami zo zasadnutí kolégia 

dekana a akademického senátu. Výbor sa oboznamoval a posudzoval žiadosti zamestnancov 

o pridelenie finančných prostriedkov zo sociálneho fondu (SF). Návrhy prerokované vo V-FOO 

schvaľovala Sociálna komisia fakulty.  

 

• Predseda konštatoval, že k 30.9.2023 naša členská základňa 86 členov a 4 platiacich 

dôchodcov, čo je približne 21,0 % všetkých zamestnancov FCHPT. Je to percentuálne najvyššie 
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zastúpenie spomedzi všetkých fakúlt STU. Výboru FOO sa darí stabilizovať stav členskej 

základne na fakulte, v minulom roku do odborov vstúpilo 7 nových členov z radov mladých 

zamestnancov a 4 členovia odišli do dôchodku. 

• V predkladanej správe uviedol, že najdôležitejším výstupom činnosti odborovej organizácie 

je kolektívna zmluva, kde konštatoval, že členovia výboru FOO sa aktívne podieľali na jej 

príprave. Na rok 2023 bola podpísaná dňa 31.03.2023 kde sa podarilo udržať významné 

sociálne benefity pre všetkých zamestnancov univerzity. Plnenie Kolektívnej zmluvy bolo 

predložené ako materiál na dvoch zasadnutiach vedenia fakulty v máji a decembri.  

Ďalej uviedol, že návrh novej KZ STU na tento rok 2024 bol predložený predsedníčkou UOO 

doc. Ing. A. Ujhelyiovou, PhD. už v decembri a finálna verzia zmluvy bola podpísaná 9.februára 

2024.  

• Výstupom činnosti FOO je aj špecifický doplnok FCHPT ku KZ STU a pre rok 2023 bol 

podpísaný po podpise KZ STU a nadobudol účinnosť 10.7.2023 ako výsledok spoločného 

záujmu zamestnávateľa a odborovej organizácie vytvárať sociálne zázemie a vhodné pracovné 

prostredie pre všetkých zamestnancov. V Špecifickom doplnku príspevok na onkologické 

prehliadky v OÚSA sa podarilo garantovať a finančne pokryť. Komunikácia a spolupráca 

s Vedením FCHPT bola dobrá. Predseda FOO sa zúčastňoval zasadnutí Vedenia fakulty 

a Kolégia dekana ako aj na zasadnutiach Akademického senátu FCHPT.  

• Stravovacia komisia v  zložení (z členov výboru, L. Staruch, M. Hadvinová a P. Veteška ) sa 

stretla  počas hodnoteného obdobia dvakrát. Prevádzkovateľ firmy Delicanti bol  upozornený 

na dlhodobo sa opakujúce stále tie isté nedostatky a pripomienky a na krátke riešenia. 

Pripomienky stravníkov sú zasielané buď prostredníctvom e-mailovej stránky 

obedy@fchpt.stuba.sk alebo osobne tlmočené. Cieľom je operatívne riešenie vznikajúcich 

problémov a zvyšovanie kvality poskytovaných služieb, čo sa dlhodobo nedarí udržať.  

• Výbor FOO považuje oblasť bezpečnosti práce a ochrany zdravia našich zamestnancov za 

veľmi dôležitú. Túto oblasť pre FCHPT zabezpečuje firma PROFIS s.r.o. Komisia BOZP a OPP na 

FCHPT zasadala 06.03.2023 za účasti troch našich členov odborov.   

 

• Kultúrne, športové a iné spoločenské aktivity, ktoré zamestnanci s obľubou využívali boli 

prínosom nielen pre členov odborov ale aj dôchodcov a zamestnancov. Pravidelne pri 

príležitosti Dňa učiteľov fakulta zorganizuje divadelné predstavenie spolu s oceňovaním 

najlepších pedagogických osobností za rok. V tejto tradícií pokračujeme aj tento rok 

a zabezpečili sme divadelné predstavenie v Radošinskom naivnom divadle na 5.apríla 2024 

so začiatkom o 17.00 hodine.  

•  Sociálna komisia v zložení: D. Berkeš (predseda), M. Drtil  (podpredseda), M. Čertík, A. Ház 

a Z. Klempová sa na zasadnutí 28.11.2023 zaoberala hodnotením použitia SF. Zápisnica zo 

zasadnutia SK je zverejňovaná na stránke fakulty v sekcii Odborová organizácia.  

mailto:obedy@fchpt.stuba.sk
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•  Čerpanie z Fondu sociálnej rezervy našej odborovej organizácie tvorili: príspevok pri 

dlhodobej PN a príspevok pri prvom odchode do dôchodku ( 4 x 100 €).    

•  Členovia odborov, vedenie fakulty a všetci zamestnanci boli oboznamovaní  s činnosťou 

výboru i celej FOO formou zverejnenia zápisníc zo zasadnutí, ktoré boli distribuované 

elektronicky, e-mailom zasielaným všetkým členom, sprístupnením na webovej stránke 

fakulty v sekcii odborová organizácia, ako aj vo vývesnej skrinke odborovej organizácie FCHPT, 

ktorá sa nachádza oproti  jedálni Menza Academica na prízemí NB.  

• V závere správy sa predseda FOO A. Ház poďakoval bývalému výboru za odvedenú prácu 

počas funkčného obdobia a za úspešnú organizáciu volieb. Novému výboru, odborárom 

fakulty  a vedeniu fakulty za dobrú a korektnú spoluprácu počas celého roka. 

Rámcový plán činnosti na rok 2024  

 • Predseda  FOO A. Ház  predložil plán činnosti a Programové ciele na rok 2024.  Uviedol, že 

plán a ciele výboru FOO na rok 2024 sa výrazne nemenia, ale za dlhodobý cieľ považuje okrem 

iných, udržať doterajšiu úroveň členskej základni na fakulte a snažiť sa o jej zvýšenie, hlavne 

z radov mladých zamestnancov. Vyzdvihol úlohu odborovej organizácie vzhľadom na ochranu 

práv všetkých zamestnancov. Uviedol, že bez vyjednávania predstaviteľov odborových 

organizácií by platil len Zákonník práce. KZ vyššieho stupňa pre zamestnancov verejnej správy 

a KZ STU vznikajú na základe vyjednávania odborových orgánov (predstaviteľov OZ PŠaV 

a zástupcov výboru UOO STU), ale platia pre všetkých zamestnancov príslušných organizácií. 

Poukázal na niektoré benefity  KZ STU, ktoré sú nad rámec Zákonníka práce a KZ vyššieho 

stupňa pre zamestnancov verejnej správy. Plné znenie programových cieľov na r. 2024, 

schválené uznesením konferencie, je uvedené na webovej stránke v záložke Konferencia FOO 

(Príloha 01). 

4. Správa o hospodárení výboru FOO za rok 2023 a návrh rozpočtu na rok 2024 

Správu o hospodárení za rok 2023 a návrh rozpočtu na rok 2024 spracovala a komentár k 

týmto materiálom predniesla hospodárka FOO V. Illeová. Materiály  týkajúce sa hospodárenia 

FOO v r. 2023 s návrhom rozpočtu na r. 2024 sú uvedené na stránke odborov (Príloha 02 a 03). 

 

5. Správa revíznej komisie 

Správu revíznej komisie predniesla predsedníčka Revíznej komisie FOO FCHPT STU A. 

Katulincová. Revíziu vykonala revízna komisia v zložení: Ing. V. Illeová, PhD., A. Katulincová, 

PhD., Ing. R. Zakhar, PhD. Revízia hospodárenia, správy majetku FOO, vedenia evidencie, 

pokladne bola vykonaná 26.02.2024 a revízia a kontrola knižnice FOO bola vykonaná dňa 

15.1.2024. Výsledkom kontroly je zistenie, že všetky príslušné záznamy a dokumenty sú v 

súlade s predkladanou správou o hospodárení. Evidencia kníh je vedená štandardným 

spôsobom, do evidencie pribudli 4 knihy v hodnote 80,20 eur a vyradili 3 knihy v celkovej 

hodnote 18,0 eur.  
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6. Správa mandátovej komisii 

L. Staruch v mene mandátovej komisie konštatoval, že na konferencii FOO FCHPT je 

prítomných 28 delegátov z celkového počtu 32 čo je 87,5 % účasť. Konferencia je uznášania 

schopná. Na konferencii sa zúčastnili 5 hostia z FCHPT STU. 

7. Diskusia k predkladaným materiálom 

predseda A. Ház informoval delegátov konferencie o ďalších benefitoch, ktoré ponúka OZ 

PŠaV pre  odborárov a sú uvedené na webovej stránke OZ PŠaV alebo v časopise Aktuality, 

link:  

https://www.ozskolstva.sk/sk/Casopis/aktuality-zvazu.alej  

8. Rôzne-Všeobecná diskusia  

8.1. Prvým príspevkom do diskusie bolo vystúpenie prof. Ing.A. Gatiala, DrSc., ktorý vyzdvihol 

dobrú spoluprácu odborov a vedením fakulty a za plynulú a hladkú po výmene predsedu po 

voľbách. Uviedol, že odbory majú významne postavenie na fakulte, predstavitelia starého aj 

nového výboru FOO sú prizývaní na zasadnutia Vedenia fakulty a Kolégia dekana, ako aj na 

zasadnutia Akademického senátu FCHPT, majú možnosť vyjadriť sa k dôležitým materiálom a 

návrhom vedenia. Pri kolektívnych vyjednávaniach odbory majú nezastupiteľné miesto. Ocenil 

ochotu podieľať sa na práci v jednotlivých komisiách, ktoré pracujú na fakulte a pomoc pri 

zosúladení interných predpisov so zákonníkom práce. Poďakoval sa odborárom za spoluprácu 

pri organizovaní spoločenských a kultúrnych podujatí na fakulte, za organizáciu onkologických 

prehliadok, ktoré využívajú všetci zamestnanci fakulty. Pán dekan sa vyjadril aj k rekonštrukcii 

v starej budove, uviedol, že dňa 26.2.2024 prebehla kontrola z MŠ a dopadla dobre. Dotkol sa 

aj tohoročného rozpočtu pre školstvo, aj keď je oproti minulému roku je vyšší ale aj náklady 

na energie sa navýšili. Konštatoval, že spotreba energie je porovnateľná s minulým rokom, ale 

práve kvôli vysúťaženej vysokej cene za energie platby budú vysoké. Spomenul „Hodnotenie 

kvality vysokých škôl - VER 22“, chémia v hodnotení neobstála veľmi dobre. Na záver sa 

poďakoval všetkým zamestnancom za prácu a trpezlivosť počas rekonštrukcie starej budovy. 

8.2. prodekan doc. B. Lakatoš sa vyjadril k projektu ACORD, uviedol, že formálne ukončenie 

rekonštrukcie starej budovy bolo k 30.11.2023, kde bol podpísaný riadny preberací protokol 

o odovzdaní a prevzatí stavby. Momentálne prebieha oprava závad a nedostatkov v rámci 

reklamácie. Dňa 26. februára sa uskutočnila kontrola z Ministerstva školstva a kontrola 

prebehla bez výhrad.  

8.3. Ing. V. Illeová vo svojom príspevku reagovala na vysoké ceny energie a navrhla zlepšiť 

kontrolu zatvárania okien v zime na prízemí, aulách a WC po skončení vyučovania vo 

večerných hodinách. Je potrebné zamedziť úniku tepla z budovy a plytvaniu energiami. 

Uviedla, že má skúsenosť, keď učí do večera že okná sú pootvárané.   
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8.4. tajomník fakulty Ing. B. Pastucha informoval, že údržba urobila nápravu a vymenili sa 

pánty na poškodených oknách. Problém je pri víchrici, okná sú veľké a ťažké a vytláča ich 

z pántov. A otváranie a zatváranie okien je  vždy o ľuďoch, tak ako aj rozumné využívanie 

spotreby energie v oboch budovách, hlavne pri používaní degestórií a klimatizácií. Ďalej 

uviedol, že sa pripravujú dva projekty na úsporu energie a to výmenou vzduchotechniky v NB 

v priebehu roka a kompletná výmena zásuvkových a svetelných okruhov elektriny, kde sa 

predpokladá úspora energie až 35 % . 

9. Návrh uznesení 

V mene návrhovej komisie M. Hutňan predniesol návrh uznesení konferencie FOO FCHPT STU. 

Konferencia tieto uznesenia schválila všetkými hlasmi prítomných delegátov. Uznesenia 

konferencie sú uvedené na stránke odborov (Príloha 04). 

10. Záver 

D. Berkeš poďakoval prítomným za účasť, príspevky do diskusie a konferenciu FOO FCHPT STU 

ukončil. 

 

 

V Bratislave 6.3.2024 

Zapísala: M. Hadvinová, tajomník V-FOO    A. Ház 

Overovateľ zápisnice: V. Illeová    predseda V-FOO FCHPT STU 

 


